

**Important note in relation to  
suspension of issuing quarterly  
Asset Overview**

The quarterly Asset Overview will be suspended and will not be issued with effect from 1 May 2019. You may refer to the consolidated statement or relevant product statement (if any) for related product balance.

The above change shall be binding on you if you continue using Priority Banking service after 1 May 2019. For enquiry, please contact your Relationship Manager or our Customer Service Hotline at 2886 8866.

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited  
March 2019

## 停止提供季度資產概覽重要提示

渣打銀行（香港）有限公司（「本行」）將由 2019 年 5 月 1 日起停止提供有關季度資產概覽，閣下可透過綜合月結單或有關產品結單 / 結餘通知（如有）查閱有關產品結餘。

若閣下於 2019 年 5 月 1 日後繼續使用「優先理財」服務，則上述變更將對閣下具有約束力。如需查詢，請聯絡閣下的客戶經理或致電本行的客戶服務熱線 2886 8866。

中英文版之內容如有歧義，概以英文版為準。

渣打銀行（香港）有限公司  
2019 年 3 月